



លេខកូដ



កូដប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយទាំងអស់ (អ្នកសារព័ត៌មាន)

ស្វែងរកអំពីអាក្រក់រាយការណ៍អំពីវា ~

ស្វែងរកព័ត៌មានចំណាប់អារម្មណ៍របស់មនុស្សរាយការណ៍វា ~

រាយការណ៍អំពីព័ត៌មានក្នុងតំបន់របស់អ្នក ~

ធ្វើការស្រាវជ្រាវឱ្យបានច្រើនតាមពេលវេលាអនុញ្ញាត ~

មានភាពក្លាហាន ប៉ុន្តែមិនព្រងើយកន្តើយ ~ ពិនិត្យភាពត្រឹមត្រូវ

ប្រភពពីរដង ~ បញ្ជាក់ប្រសិនបើព័ត៌មាន (ការពិតប៉ុណ្ណោះ) ឬ

មតិ (ការលំអៀងការលើកឡើង) មិនលាយឡំគ្នា ~ កុំបង់ប្រាក់សម្រាប់ការសម្ភាសន៍ ព័ត៌មាន ទិន្នន័យ (អ្វីឃ្លុំ រូបភាព) ~ គោរពរយៈពេលមិន

រាយការណ៍របស់ ការកាត់ក្តី (ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយរបស់តុលាការ) ~ ឯករាជ្យកុំទុកឱ្យអ្វីៗនៅស្ងៀម! ~ មានសុដីរធម៌ ~

គោរពទុក្ខសោក ឈឺចិត្ត និងបាត់បង់ ~ សិក្សា បង្រៀន និងចំណេះដឹងបន្ត ~ កុំញៀនស្រា គ្រឿងញៀន

ល្បែងស៊ីសង រឿងអាសអាភាស ~ កុំធ្វើបាប សងសឹក ឬទុច្ចរិត ~



កូដប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយទាំងអស់ (អ្នកបោះពុម្ពផ្សាយ អ្នកផលិត)

នាំមកជូននូវព័ត៌មានត្រឹមត្រូវ (ការពិតតែប៉ុណ្ណោះ) ~ ទស្សនៈបច្ចុប្បន្ន

(លើកឡើងដោយលំអៀង) ~ ស៊ើបអង្កេតអំពីអាក្រក់ អំពីពុករលួយ...

~ បង្ហាញ ព័ត៌មានកសាងចំណេះដឹង ~ លើកទឹកចិត្តសីលធម៌

~ ផ្សព្វផ្សាយការយល់ដឹងអំពី សារចុងក្រោយ របស់ព្រះ ១ ! ~

ប្រើ Law Giver Manifest ជាការណែនាំ លើកទឹកចិត្តអ្នកដទៃឱ្យធ្វើដូចគ្នា! ~ កុំបង្ហាញអំពើហឹង្សាចំពោះមនុស្ស ឬសត្វ! ~

កុំបង្ហាញការរួមរស់របស់មនុស្ស ឬសត្វ! ~ កុំបង្ហាញអាកប្បកិរិយាខុសពីធម្មជាតិ

(ធ្វើបាបកុមារ ភេទដូចគ្នា ភេទផ្ទុយគ្នា) ~ កុំបង្ហាញភាពអាក្រាតរបស់មនុស្សក្នុងទម្រង់ណាមួយ! ~ កុំបង្ហាញអ្វីដែលគួរឱ្យស្អប់ខ្ពើម បះបោរ ឬឈឺ ~

ឆ្លើយសំណួរទាំងនេះក្នុងរឿងនីមួយៗ៖ អ្នកណា? អ្វី? ពេលណា? កន្លែងណា?

ហេតុអ្វី? យ៉ាងម៉េច?

មិនគាំទ្រ៖ ព្រឹត្តិការណ៍ហុង

មនុស្ស ទាក់ទងការកម្សាន្តកីឡា ការកម្សាន្តហិរញ្ញ ...

ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ 1 និងសេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ 1 ព្រះកំពុងរង់ចាំស្តាប់ពីអ្នក!

ការអធិស្ឋាន របស់ ប្រព័ន្ធ

ផ្សព្វផ្សាយ 1 ព្រះ អ្នកបង្កើតក្រវាឡដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត ខ្ញុំនឹងរាយការណ៍ឱ្យបានត្រឹមត្រូវដោយគ្មានការភ័យខ្លាចឬអន្ទ្រោះស៊ើបអង្កេតដោយក្លាហានអំពើពុករលួយឧក្រិដ្ឋកម្ម ព្យាយាមតស៊ូស្វែងរក 'ការពិត' បង្ហាញការគោរពចំពោះទុក្ខព្រួយទុក្ខវេទនានៅក្នុងសហគមន៍ រក្សាសាធារណៈជនបានដឹងអំពីល្អអាក្រក់ៗ, រីករាយ, ដំណឹងសោកសៅសម្រាប់សិរីរុងរឿងរបស់ 1 ព្រះ និងល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់មុនពេលការចាត់តាំងប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយទាំងអស់ !



ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយបំភាន់ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយបំភាន់

ព្យាយាមគ្រប់គ្រងឥទ្ធិពលសាធារណៈតាមរយៈការស្ទង់មតិព័ត៌មាន។
ឧទាហរណ៍៖ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយបោះពុម្ពទាមទារអ្នកអានមួយលាននាក់ ទទួលបានការស្ទង់មតិព័ត៌មាន៖ ៣៦៨ និយាយថា 'បាទ' ១៥៧ និយាយថា 'ទេ' ។ ថ្ងៃបន្ទាប់ ទំព័រមុខក្នុងរដ្ឋខ្មៅជិតដីធ្លី៖ អ្នកអានគាំទ្រ បាទ ! 368 ក្នុងចំណោមអ្នកអានមួយលាននាក់បានគាំទ្រ បាទ។ បោកបញ្ឆោត បោកប្រាស់ បោកប្រាស់!

គ្មានការអត់ឱនចំពោះប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយដែលបំភាន់

ចំណងជើង សារព័ត៌មានមិនល្អ ៖

ការសាកល្បងបង្ហាញថាថ្នាំអាចបន្ថយការវិវត្តនៃជំងឺ!

ត្រូវបានគេទទួលស្គាល់ថាជា 'មានសារៈសំខាន់យ៉ាងសំបើម' លទ្ធផលនៃការសាកល្បងដំបូងគឺជាលើកដំបូងដែលថ្នាំត្រូវបានបង្ហាញ ដើម្បីទប់ស្កាត់ឥទ្ធិពលនៃជំងឺនេះ។

នេះជាព័ត៌មានក្លែងក្លាយ។ សើចម្រើនមនុស្សលើ។ អត្ថបទនេះផ្តល់ក្តីសង្ឃឹមមិនពិត។ វាជាការផ្សាយពាណិជ្ជកម្មសម្រាប់អង្គការ ឱសថ។

ក្បាលខូច! វាពិតជាមានន័យថាថ្នាំនេះអាចនឹងមានក្នុងរយៈពេល ១៥ ទៅ ២០ ឆ្នាំ។ ប្រសិនបើវាអាចប្រើបាន វាយឺតពេលសម្រាប់អ្នកជំងឺ បច្ចុប្បន្ន។ ប្រសិនបើវាអាចប្រើបាន វានឹងមានតម្លៃថ្លៃពេកសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ ផលិតផលនេះជួយកាត់បន្ថយភាពមិនស្រួល។ វាមិនមែន ជាការព្យាបាលទេ។

វានឹងមានផលប៉ះពាល់ជាច្រើន ដែលអ្នកទទួលបានថ្នាំផ្សេងទៀតជាមួយនឹងផលប៉ះពាល់។ នេះគឺជាកំរិតផ្សារឱសថ៖ បង្កើតតម្រូវការ បង្កើតការផ្សាយឡើងវិញ កុំព្យាបាល។

អត្ថបទនេះគឺជាសារព័ត៌មានមិនល្អ។ អ្នកកាសែតនេះត្រូវបានគេប្រើជាអ្នកលក់ដើម្បីបង្កើតតម្រូវការឱសថនេះ។ ប្រភេទនៃសារព័ត៌មាន នេះបញ្ចប់។

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយប្រភេទនេះបញ្ចប់។

ចំណាំ! Custodian Guardian ប្រឆាំងនឹងការស្រាវជ្រាវផ្នែកលើប្រាក់ចំណេញ! បិទ! អង្គការឱសថដែលរកប្រាក់ចំណេញពី ប៉ារ៉ាស៊ីត! បញ្ចប់សិទ្ធិប៉ាតង់សម្រាប់ឱសថ!

រាយការណ៍ពី អំពើអាក្រក់ ជានិច្ច !

Glitz media 'News

Media' រួមបញ្ចូលគ្នាជាមួយ 'Entertainment Media' និងស្រុបយក 'Gutter Media' បង្កើត 'Glitz Media' (គួរឱ្យ ស្អប់ខ្ពើម)!

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ Glitz បង្កប់ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មាន និងបោកបញ្ឆោតអ្នកប្រើប្រាស់តាមរយៈប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយដែលមានទឹកស្អុយ និងខ្លឹមសារប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយកម្សាន្តជាព័ត៌មាន! ព័ត៌មាន Glitz me-dia បង្ហាញពីភាពលំអៀងដែលមិនបានបញ្ជាក់ ការភូត កុហក ការពិតដែលមិនបានបញ្ជាក់ ប្រឌិតរឿង មតិ ការស្តាប់ការស្ទង់មតិ ការយល់ច្រឡំ ... ជាព័ត៌មាន! វាបង្ហាញពីការមើលងាយ 'យុត្តិធម៌, ទុក្ខញ្ញយ, ឯកជនភាព, ... អំពើពុករលួយ, glitz ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មានស្រីពេស្យាខ្លួនវា ០ អ្នកផ្សាយពាណិជ្ជកម្ម លោភលន់ អ្នកឧបត្ថម្ភ ក្រុមឡប់ប៊ី ...

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយកម្សាន្ត គឺអសីលធម៌ និងអសីលធម៌។ វាពឹងផ្អែកលើភាពថោកទាប លោភលន់ លោភលន់ អសីលធម៌ អាក្រក់កាយ អាសអាភាស និងអំពើហិង្សា ដើម្បីកម្សាន្ត។ ការសម្តែង tal-ent រួមមានអាក្រក់កាយល្អមើល។ អ្នកដឹកនាំ ផលិតករ និងអ្នកសរសេរស្រ្តី គឺជា 'អាសអាភាស Junkies' អ្នកញៀនវ័យឡុង! ខ្សែរឿងរួមមាន ភាពថោកទាប លោភលន់ លោភលន់ ភាពអាក្រក់កាយ អសីលធម៌ រូបអាសអាភាស អំពើហិង្សា



គ្មានតួអង្គដែលស័ក្តិសមដូចជាម៉ូដែលវិល!

កំប្លែង៖ អ្នកដឹកនាំរឿង អ្នកផលិត អ្នកសរសេរស្ត្រីប
គឺ 'អាសអាភាស Junkies! ទេពកោសល្យសម្តែងមាន
មើលទៅអាក្រាតកាយល្អ។ ខ្សែរឿងរួមមានភាព
គួរឱ្យធុញ, ល្ងង់, សើចក្លែងក្លាយ, អសីលធម៌, អាក្រាតកាយ,
soapy ព្យាយាមកំប្លែង, unfunny, .. គាត់គឺជាមនុស្សល្ងង់
ខ្ជិលច្រអូស; នាងគឺជាសំរាមយ៉ាងខ្លាំង។ ស៊ុន និង
ខ្មាសអ្នកពាក់ព័ន្ធ!



រឿង៖ អ្នកដឹកនាំរឿង អ្នកផលិត អ្នកសរសេរស្ត្រីប គឺជារឿងអាសអាភាស Jun-kies! ទេពកោសល្យសម្តែងរួមមានរូបរាងអាក្រាត
កាយល្អ។ ខ្សែរឿងមាន
ភាពថោកទាប ការលោភលន់ ភាពអសីលធម៌ ភាពអាក្រាតកាយ អាសអាភាស អំពើហឹង្សា។ គាត់
គឺជាអ្នករំលោភផ្លូវភេទ ឬភេទដូចគ្នា (ពិការភាពផ្លូវភេទ)។ នាងត្រូវបានគេកេងប្រវ័ញ្ចលើសំរាម; កុមារគឺជាបញ្ហារំខាន ជាពិសេស
កូនស្រី។ ស៊ុន
និងខ្មាសអ្នកពាក់ព័ន្ធ!

ការពិត៖ អ្នកដឹកនាំ ផលិតករ អ្នកសរសេរស្ត្រីប តម្រូវឱ្យមនុស្សលោភលន់! អ្នកចូលរួម
ពុករលួយ ជេរប្រមាថ ធ្វើពេស្យាកម្មខ្លួនឯង ដើម្បីកិត្តិនាម និងសមហេតុផល។ ខ្សែរឿង
មានអ្នកលេងពុករលួយ



បោកប្រាស់ ស្តាប់ខ្លឹម មិនស្មោះត្រង់ ល្ងង់ខ្លៅ បន្ទាបខ្លួន គ្មានសេចក្តីថ្លៃថ្នូរ ស្រែកឃ្លានលុយ

និងសំរាម! ស៊ុន និងខ្មាសអ្នកពាក់ព័ន្ធ!

កីឡា៖ អ្នកដឹកនាំ ផលិតករ អ្នកសរសេរស្ត្រីប បំពេញតម្រូវការ
សម្រាប់មនុស្សខ្ជិល និងចង់មើលអ្នកដទៃ
ឈឺចាប់! ខ្សែរឿងមានការចាក់ឡើងវិញនៃគ្រោះថ្នាក់,
ការវាយដំ, ឃោរឃៅ, ការសម្តែង, ការប្រយុទ្ធ, កំហុស, ..
ការកំសាន្តបែបកីឡា ផ្តល់អាហារដល់មនុស្សខ្ជិល He, She who
ជាជាងមើល បន្ទាប់មករក្សាសម។ អ្នកណាពេលកំពុងមើល
ដាក់ខ្លួនដោយអាហារ និងភេសជ្ជៈដែលមិនល្អ។
អាហារសម្រាប់ញៀន៖ គ្រឿងស្រវឹង គ្រឿងញៀន លើសពីការញ៉ាំ
ល្បែងស៊ីសង និងជក់បារី! សីយ និងខ្មាសអ្នកពាក់ព័ន្ធ! បញ្ចប់ព្រឹត្តិការណ៍មហាជន!



ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ Glitz គឺជាស្រីពេស្យាចំពោះភាពលោភលន់ បោកបញ្ឆោត មធ្យម អសីលធម៌ (ឮ
និយាយ, innuendo), សកល, ខបាយកលមតិសាធារណៈ, ការគំរាមកំហែង (ការលួចចូល ,
ការប៉ះទូរស័ព្ទ) ទៅកាន់គ្រប់សហគមន៍ដែលវាទៅដល់។ Glitz Media ត្រូវបានរុះរើចេញ ម្ចាស់របស់វា និយោជិតបានរក្សាទុកចេញពី
ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយគ្រប់ប្រភេទ។ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ Glitz
ប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មាន ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយផ្លូវទឹក ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយកម្សាន្ត។ នេះ។
ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ glitz រួមបញ្ចូលគ្នាបង្កើតតារាល្បី។

សារព័ត៌មានល្បីៗ បណ្តាញផ្សព្វផ្សាយ

លោកលន់ បង្កើត **តារាល្បី** តារាក្លែងក្លាយ ដើម្បីបំពេញតម្រូវការ...

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ gutter លោកលន់ជ្រើសរើសអ្នកចូលរួមកីឡាដែលមានការសន្យាធ្វើឱ្យមានការសម្តែង។ តារាល្បីថ្មីមួយរូបដើរតាមមនោគមវិជ្ជាឥស្សរិយយសៈ ១ ឈ្នះច្រើន ចាញ់ច្រើន! ជ័យលាភីក្លាយជាតារាក្លែងក្លាយ ពោរពេញដោយទ្រព្យសម្បត្តិ ភាពហ៊ុហារ ដោយការកម្សាន្តដ៏អនាធិបតេយ្យ ជំរុញសង្គមអាក្រក់!



ជីវិតរបស់តារាល្បីៗ (គ្រឿងស្រវឹង, អំពើចោកទាប, គ្រឿងញៀន, ជប់លៀង, សិច..) បំផ្លាញការសម្តែង។ តារាល្បីចាប់ផ្តើមប្រើថ្នាំបំបាត់ការឈឺចាប់ ស្បែករីក រោគសញ្ញា... ដើម្បីបន្តឈ្នះ។



រូបព្រះក្លែងក្លាយទាំងនេះត្រូវបានបង្ហាញជាកំរងដល់យុវជន។ ឈ្នះគឺ elitist, elitism ខូច!

ការឈ្នះនិងទ្រព្យសម្បត្តិជាលទ្ធផលនាំឱ្យមានអំពើអសីលធម៌ហួសហេតុពេក។ តារាល្បីចាប់ផ្តើមចាញ់ ត្រូវប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ និងសង្គមជ្រួលច្របល់។



ឯកឧត្តម ជាអ្នកដើរតាម ធ្វើឱ្យតារាល្បី 'Greedy media' sport idol មានអាយុ 5 ឆ្នាំ ហើយមិនសមនឹងធ្វើជាឪពុកទេ។ ប្រមាថ ព្រះជាម្ចាស់ ១.

កុំធ្វើជាមនុស្សល្ងង់ ឬប្រមាថ ព្រះជាម្ចាស់! បញ្ចប់ព្រឹត្តិការណ៍មហាជន!



'ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយលោកលន់' បង្កើតស្នូលសារអាករ (ជនទុច្ចរិត តំណពូជ អំពើអាក្រក់ មូលហេតុនៃទ្រព្យសម្បត្តិ អាផាចេត អយុត្តិធម៌..) ដើម្បីបំពេញតម្រូវការ 'នាង' ។ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយនេះ ប្រើរឿងប្រឌិត លួចស្តាប់ ឮៗ



ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយនេះប្រើការលួចស្តាប់ ការនិយាយកុហក ការនិយាយការពិតពាក់កណ្តាល ការបំភាន់ ការមើលងាយ រូបថត (រឺដេអូ) សារព័ត៌មាន ដើម្បីបង្ហាញភាពភ្លឺស្វាង ការនិយាយដើមរបស់តារាល្បីសម្រាប់សំរាមរបស់នាង។ រូបព្រះភ្លែងក្លាយ ទាំងនេះត្រូវបានបង្ហាញជាកំរូដល់យុវជន។ តារាល្បីចាប់ផ្តើមបាត់បង់ការអំពាវនាវរបស់ពួកគេ ត្រូវបានប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ និង សង្គមច្រានចោល។ នាងដែលអាន ធ្វើតាម ធ្វើជាមនុស្សល្បីខាងប្រព័ន្ធ ផ្សព្វផ្សាយដែលលោកលន់។



មនុស្សជាច្រើនបានស្រែកទ្រហោយ ពេលឃើញតារាល្បី។ ពួកគេមិនសមនឹង ធ្វើជាម្តាយទេ។

គេគួរខ្មាសគេ!

'ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយលោកលន់' ប្រែក្លាយឧក្រិដ្ឋជនឱ្យទៅជាតារាល្បី បង្កើតរូបព្រះ (មិនពិត) សម្រាប់មនុស្សល្ងង់ខ្លៅ ល្ងង់ខ្លៅ សីលធម៌ និងអស់សង្ឃឹម (គ្មានអ្វីត្រូវរស់នៅសម្រាប់ បដិសេធដោយសង្គមអាត្មានិយមដ៏ឃោរឃៅ)។ ឥរិយាបថប្រព័ន្ធ ផ្សព្វផ្សាយលោកលន់បង្ហាញពីការមើលងាយ និងព្យាយាមធ្វើឱ្យខូចរដ្ឋាភិបាល តុលាការ និងប្រព័ន្ធច្បាប់។ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយដែល ពោរពេញដោយភាពលោកលន់ ធានាថា ឧក្រិដ្ឋកម្មអាចបង់ថ្លៃបាន។ ការបង់ប្រាក់សម្រាប់ការសម្ភាសន៍គឺពួកវាល្បី ឧក្រិដ្ឋកម្ម MS R4 ។



ទន់ខ្សោយពេកលើឧក្រិដ្ឋកម្ម រដ្ឋាភិបាលបាន...

ឧក្រិដ្ឋជនចំនួន ១១,០០០ នាក់ត្រូវបានដោះលែង

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយល្បីឈ្មោះដែលលោកលន់ ' (ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ Gutter សម្រាប់មនុស្សអាក្រក់មធ្យម) ត្រូវបានជៀសវាង និងបញ្ចប់! បុគ្គលិករបស់ខ្លួនមិនត្រូវ បានធ្វើការឡើងវិញនៅក្នុងប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ! កាត់ទោសប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយលោកលន់ MS R6 ។

ការនិយាយដោយសេរី ជាមួយនិងការរឹតត្បិតសីលធម៌!!!

តារាល្បីមិនមែនជាព័ត៌មានទេ។ ពួកគេជាអ្នកនិយាយដើមគេ។ នេះបញ្ចប់។ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយដែលផ្សាយរឿងអាសអាភាស លើកទឹកចិត្តឱ្យមានអំពើហឹង្សា អាក្រាតកាយ សម្របសម្រួលទ្រព្យសម្បត្តិ អាជាថេត រូបភាពអាសអាភាស ល្បែងស៊ីសង ការ ជក់បារី ការប្រើប្រាស់គ្រឿងស្រវឹង។ ស្វ័យធនខាងសីលធម៌។ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយនេះត្រូវបានគេគេចចេញ ខ្មាស់អៀន ទទួលខុសត្រូវ។

ផ្លូវហាយវេព័ត៌មានទាំងអស់គឺជាអ្នកផ្តល់ព័ត៌មានសហគមន៍ដោយអាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាល Uni-verse ។